

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

June 3, 2024

Living Hope – India

Prayer points

1. The district where Taldi is situated is affected by the cyclone. Many huts are damaged. Please pray for relief work among the affected
2. Living Hope's FCRA to be restored.
3. National election results to come out on the 4th June. A new secular government will be formed.
4. VBS for children in the first week of June.
5. Challenges in receiving funds to be resolved soon
6. Baptism service in the month of June.

Hills Academy - Rose

1. Please continue to pray for students' sickness. The school has been on holiday since last Friday 24 May due to the outbreak of Chicken box. Within only days there were nearly 50 students affected by it. Day after tomorrow supposed to come back for class but don't know how is everyone feeling.
2. Please pray for Manipur situation. In most of Manipur places there's flooding. Whole Imphal is under water. Very bad and sad situation on the hills there are lots of landslide.
3. Please pray for all the staffs to be able to cope with everything.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread due to the inflation.
2. Resettlement for many of homeless, refugees and famine in Myanmar.
3. All Beulah kids growing up physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Update and Prayer points:

1. Please continue to pray for over 3 million displaced people in different areas inside Myanmar, facing much harder issues, due to continuous brutal attacks by Junta as well as division among some armed groups in different areas, due to racial issues, & tensions arise between groups in some areas.
2. Over 23 million in great need of humanitarian assistance, including 7 million children inside Myanmar. Rising needs for the displaced & the poor in different areas as situation gets worse, more restrictions, lack of options for survival.
3. It is truly hopeless for Myanmar situation, collapse of the economy, deterioration of health care system, corruption & crimes in administration system in all areas, collapse of education where

millions of children & youths lacking access to proper education, especially those who are displaced.

4. Desperate situation with young people both inside Myanmar & escape to other countries, avoid conscription, also facing hopeless situation, for survival/some lost lives. Young people in great troubles.
5. Please continue to pray for those in prison including children, are suffering many more abuses, killings.
6. Please pray for the displaced families in Maesot, many more thousands of children & youths, facing difficulties for school fees as enrolled to schools & there's many who are not able to attend schools due to financial difficulties. Teachers also lacking sufficient supports for their service as many migrant schools cannot give regular supports for teachers.
7. Again, many youths in Maesot, lost hopes, without future to extend education, career access due to limited education access. In order to help children with education, we are trying to cooperate with church migrant schools, helping with small supports for teachers, stationaries, teaching materials as needing and school fees for few needy students. Though supports are small, each support brings relief & comfort for those who received. We could also bring word of God, through this channel. Please kindly pray for God's guidance & provision for this ministry. If God willing, we would like to serve with small scale to serve different age group through multi service such as exchange programs, counselling and skills trainings.
8. By God's grace, we are serving children/youth through home-based learning programs, teaching English, music and computer. This year, we will also serve newly displaced youths in small groups from schools & children center through weekend classes. Please kindly pray for outreach to disables /needy families.
9. Please kindly pray for ground mission areas we are serving inside Myanmar, and God's provision and guidance to continue serving IDPs , families, needy elders, children & needy pastors, orphanages to continue in this most difficult time.

宣教禱告運動：緬甸和印度

六月三日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

1. 塔爾迪所在地區受到颶風影響。許多小屋被損壞。請為受災群眾祈禱。
2. 活望事工的 FCRA 將會恢復。
3. 全國選舉結果將於 6 月 4 日公佈。祈求將組成一個宗教多元性的政府。
4. 兒童暑期聖經班已經在六月第一周展開。
5. 祈求神改變現在活望事工收奉獻的困難和挑戰。
6. 六月份的洗禮儀式代禱。

印度山區學校 - Rose

1. 請繼續為患病的學生禱告。由於水痘爆發，學校自 5 月 24 日上週五以來一直放假。短短幾天內就有近 50 名學生受到影響。後天星期五本來要回來上課，但不知道情況會怎麼樣。
2. 請為 Manipur 的局勢禱告。Manipur 大部分地區都發生洪水。整個 Imphal 都被水掩蓋。山上的情況非常糟糕和悲傷，有很多山泥傾瀉的情況。
3. 祈求所有同工都能應付一切。

Beulah 兒童之家 – Pastor Joesph

代禱事項：

1. 為因通貨膨脹而受影響的孩子們日常供應祈禱。
2. 安置緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者。
3. 所有 Beulah 孩子在身體和屬靈上都成長。
4. 緬甸人民的和平與正義。

緬甸 P&J Travel – Judson & Sandar

最新情況及代禱事項：

1. 請繼續為緬甸境內超過 300 萬流離失所者祈禱，他們面臨著更加嚴峻的問題，因為軍政府不斷的野蠻襲擊，以及一些武裝團體在不同地區因種族問題而分裂，緊張局勢於某些地區的群體之間加劇。
2. 超過 2,300 萬人急需人道援助，其中包括緬甸境內的 700 萬名兒童。隨著局勢惡化、限制增加、缺乏生存選擇，不同地區的流離失所者和窮人的需求不斷增加。
3. 緬甸局勢確實令人絕望，經濟崩潰，醫療保健系統惡化，各領域行政系統腐敗和犯罪，教育崩潰，數百萬兒童和青少年缺乏接受適當教育的機會，特別是那些流離失所者。
4. 緬甸境內的年輕人處境絕望，逃往其他國家，避免徵兵，也面臨絕望的境地，為了生存，一些人失去了生命。年輕人都受著很大的困難。
5. 請繼續為監獄中遭受更多虐待和殺戮的人祈禱，包括兒童。
6. 請為 Maesot 的流離失所家庭、成千上萬的兒童和青少年祈禱，他們在入學時面臨學費困難，並且有許多人因經濟困難而無法上學。教師的服務也缺乏足夠的支持，因為許多新移民學校無法為教師提供定期支援。
7. 由於教育機會有限，Maesot 的許多年輕人再次失去了希望，沒有未來擴大教育和職業機會。為了幫助孩子接受教育，我們正在嘗試與教會新移民學校合作，為少數貧困學生提供所需的教師/文具、教材/學費等小額資助。雖然援助金額很小，但每一次援助都會為接受援助的人帶來緩解和安慰。我們也可以透過這個管道帶來神的話語。請祈求神對這項事工的引導和供應。如果神願意，我們願意透過交換計畫/諮詢/技能訓練等多種服務，以小規模服務不同年齡層的人。

8. 靠著神的恩典，我們透過家庭學習計畫為兒童/青少年提供服務，教授英語、音樂和電腦。今年，我們還將透過週末課程，從學校和兒童中心以小組形式為新流離失所的青少年提供服侍。請為身心障礙及貧窮家庭的外展活動禱告。
9. 請為我們在緬甸境內服侍的本地宣教區祈禱，並祈求神的供應和賜與智慧，以便可在這個最困難的時刻繼續為國內流離失所者、家庭、有需要的長者、兒童和有需要的牧師、孤兒院提供服侍。